
Predsedstvo sindikata o planinskih dokumentih

Usklajevanje še potrebno
Predlog dogovora o teme-

ljih družbenega plana občine
Ljubljana-Center za prihod-
nje srednjeročno obdobje si-
cer zajema vse bistvene pri-
pombe in predloge iz javne
razprave o tem dokumentu.
Vendar pa to ne pomeni, da je
dokument že v celoti usklajen
in da v njem ni področij, ki bi
jih veljalo še dograditi in te-
meljiteje obdelati. Prav zato
je predsedstvo občinskega
sindikalnega sveta Ljubljana
Center na svoji zadnji seji, ko
so obravnavali omenjeni do-
kument, menilo, da bi moral
predlagatelj dokumenta, torej
izvršni svet, strniti v posebno
poročilo dosedanje usklajeva-
nje načrtov razvojnih ciljev
samoupravnih interesnih de-
javnosti in združenega dela.

Predsedstvo občinskega
sindikalnega sveta je menilo,
da vgrajeni naložbeni kriteriji
ne bi smeli veljati za agroživil-
stvo. Če je namreč preskrba
prebivalcev vgrajena kot ena
od prednostnih nalog v pred-
log temeljev družbenega pla-
na mesta, s tem pa seveda tu-
di občine Center, bo bilo tre-
ba za naložbe v agroživilstvu
oblikovati drugačne kriterije.
Menili so še, da bi morali v
temeljih družbenega plana
občine Center več pozornosti
nameniti inženiring dejavno-
sti y trgovini, industri]i in
drugih panogah - v dokumen-
tu je namreč ta dejavnost po-
sebej opredeljena le za grad-
beništvo.

Člani predsedstva so opozo-
rili tudi na pomembno po-
dročje, ki je v omenjenem do-
kumentu zapostavljeno. Obči-
na Center ima namreč kar 110
dislociranih enot, katerih se-
dež je v drugih občinah oziro-
ma celo v drugih republikah.
Menili so, da bi morali v ome-
njeni dokument vsaj z nekaj
osnovnimi usmeritvami zajeti
tudi te dislocirane enote.

Ocenili so tudi, da je po-
dročje informiranja preslabo
obdelano in da bi ga bilo treba
dopolniti z obveznostmi sred-
stev javnega obveščanja ter
hkrati tudi z obveznostmi
družbenopolitične skupnosti,
ki je ustanoviteljica informa-
cijskega sistema in informa-
tivne dejavnosti.

Tako kot v številnih drugih
razpravah o planskih doku-

mentih je tudi predsedstvo
občinskega sindikalnega sve-
ta Ljubljana Center spregovo-
rilo o osebnih dohodkih, pri
katerih smo doslej najdosle-
dneje uresničevali stabiliza-
cijske usmeritve, ter menilo,
da bi morala biti realna rast
osebnih dohodkov v temeljih
družbenega plana konkretno
opredeljena.

Predsedstvo sindikalnega
sveta občine Center je sprego-
vorilo tudi o osnutku družbe-
nega plana za prihodnje sred-
njeročno obdobje ter na ome-
njeni dokument oblikovalo tri
pripombe. Prva se nanaša na
izobraževanje, saj je v osnut-
ku družbenega plana oprede-
ljeno le osnovno šolstvo in
usmerjeno izobraževanje, ni-

so pa dorečene ostale oblike
izobraževanja, od izobraževa-
nja ob delu do političnih šol.
Druga pripomba se nanaša na
zagotavljanje minimalnih
standardov pedagoškim de-
lavcem, ki se, tako kot so zapi-
sani zdaj, nekoliko razhajajo z
usmeritvami iz dogovora o za-
gotavljanju minimalnih stan-
dardov. Predlagali so, da ie
treba omenjeni dokument do-
polniti s področjem informi-
ranja ter še enkrat temeljito
pregledati razvoj knjižničar-
stva, saj s tem področjem ne
moremo biti zadovoljni, uspe-
hov pa ne bo, če naj bi knjižni-
čarstvo ostalo na taki ravni,
kot v dosedanjem srednjeroč-
nem obdobju.
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